

Contract No. HY/2014/08
Central Kowloon Route - Yau Ma Tei East

Contract No. HY/2014/20
Central Kowloon Route - Yau Ma Tei West

13-28 January 2025

YMT – Chinese New Year Fai Chun Writing Events and CNY Workshop Events

To celebrate the Chinese New Year, the CKR Project Team held Fai Chun Writing Events and CNY Workshop Events at the CKR Community Liaison Centre (CLC) from 13 to 28 January 2025. The aim of this event was to unite the community in a shared celebration. The event began with an Opening Ceremony on 14 January 2025, where the team invited a calligraphy teacher to share the art of Fai Chun handwriting with the public. This offered attendees a chance to dive into a traditional cultural practice, adding to the festive and interactive nature of the event. The CNY Workshop Events also brought tremendous fun and hands-on crafting experience to participants, allowing them to take home their uniquely-made handcrafts to share with their loved ones during the festival.

油麻地 – 農曆新年揮春寫作活動及新年工作坊活動

為慶祝農曆新年，CKR 計畫團隊於 2025 年 1 月 13 日至 28 日在中九龍幹線社區聯絡中心舉辦了揮春書寫活動和農曆新年工作坊活動，此次活動的目的是團結社區並共同慶祝農曆新年。活動於 2025 年 1 月 14 日舉行了開幕儀式，並邀請了書法教師與民眾分享揮春書法藝術。這為參加者提供深入了解傳統文化習俗的機會，同時增添了活動的節日氣氛和互動性。另外，農曆新年工作坊活動也為參加者帶來了滿滿的樂趣和親自動手製作的體驗，讓他們可以在節日期間將自己製作的獨特手工藝品帶回家與至親分享。

